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Vaststellen agenda

1. Vaststellen agenda (2 min.)
2. Designs (10 min.)
3. In beeld brengen van de processen binnen teams

4. Beleid (context + duiding wensen) (7.5 min.)
5. Communicatie (7.5 min.)

a. Gebruikersonderzoek

6. Sprint (10 min.)
a. Huidige
b. Volgende

7. Vijfhoek overleg terugkoppeling (5 min.)
8. Retro (reflectie teams) (5 min.)

a. Stuk team Backend

9. Actiepunten

Designs

S12 Ly aan dat er nu geen nieuwe designs zijn. En dat er voor de komende sprint op de

planning staat om ook een aantal punten die uit de gebruikersonderzoeken zijn gekomen mee te

nemen.

BED vraagt of er een alternatief design is voor de toplaag omdat de risicokaart momenteel niet

getoond kan worden. Idee van[EE was om aantal artikelen vanBES ier te plaatsen, maar

dan moet het CMS er wel zijn. Er is momenteel nog geen alternatief voor als het CMS er niet op

tijd is. Eventueel kunnen de kaarten van positieve testen of ziekenhuisopnames getoond worden.

BEE geeft aan dat we de data steeds verfijnder gaan krijgen. Bijvoorbeeld op meldingsdatum en

publicatie datum. Hij vraagt zich af hoe we dit gaan tonen. Hier ligt namelijk nog geen definitief

design voor. Voorstel is om hier een generieke optie voor te maken omdat er meer bronnen zullen

zijn waar dit voorkomt/is.

RIVM toont momenteel de data op meldingsdatum m.b.v. een opbouw:
https: //www.rivm.nl/coronavirus-covid-19/grafieken Dit is een mooie optie, maar dit zal bij
Backend meer vragen. Het cijfer wat in de side bar getoond zal worden zal de publicatiedatum zijn.

IEE geeft aan dat wellicht de fasering van de testaanpak ook in dit design kan worden

meegenomen. Hierbij geeft hij aan dat dit design niet voor het weekend af moet, maar wellicht

richting einde van de sprint.

In beeld brengen van de processen binnen de teams

Twee weken geleden is het oude document rondgestuurd JERE wi hier graag nog eens op

wijzen. zal dit document nog eens rondsturen. Mocht je als codrdinator de processen

afhebben stuur ze dan naar IEEE kan hier een document van maken. AP AP

52
er komende periode mee aan de slag.fidheeft voor communicatie wel

takenpakket gemaakt.

Er wordt gevraagd wat we in het proces document willen hebben. Inzicht in wat er voor taken

lopen en m.b.v. dit document zorgen dat de achtervang goed georganiseerd is.

Beleid (context + duiding wensen)

Het is fijn dat er voor een langere periode duidelijkheid is over de maatregelen. En er zal in de

vakantie hierdoor hoogstwaarschijnlijk geen debat en persconferentie zijn. Het kan wel zijn dat er
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een vervroegde heropening van de scholen mogelijk is. Dit kan er voor zorgen dat we richting
einde van de vakantie wel aan de bak moeten. Verder is de routekaart verschoven naar 2 februari.

Wat betreft het beleidsteam zijn we nu nog steeds aan het versterken. Wens is om er nog 2

mensen bij te krijgen. We hebben nu serieus iemand op het oog en vanaf januari willen we er nog

iemand bij hebben. Ook voor rioolwater zijn er twee parttimers op het oog. Er zal morgen nog een

gesprek zijn. Zij starten beiden half januari en zullen de sturing van het rioolwaterprogramma

gaan doen. O.a. zicht houden op vaker en succesvolle metingen.

Verder wordt er aan het beleidsteam nu veel gevraagd over wanneer we resultaat van

maatregelen kunnen zien. We hebben hier tot nu toe nog geen uitspraken over gedaan.

Er wordt ook aangegeven dat de nota over risicokaarten naar Hugo toe gaat. BES eet zijn
voorkeur uitgesproken en dat is de grijze variant.

Communicatie

We zijn bezig met de laatste puntjes op de i zetten voor de release.

HEE
=IBEX :itten

hier samen metEXE oo. Verder zal nog wat teksten voorbereiden voor de risicokaart.

Per 4 januari is team communicatie compleet, maar Ilse geeft aan dat er op dit moment wel veel

Rondom het proces op maatregelen: Momenteel krijgt communicatie niet direct door als er dingen
worden aangepast. Hier moet vanuit ons om gevraagd worden. fi¥8gaat dit opnieuw aankaarten.

ES2
a. Gebruikersonderzoek

Wat betreft de gebruikersonderzoeken gaan we volgend jaar door, hier is al akkoord voor. Voor

burgers en decentrale beleidsmakers. gaat dit oppakken vanuit beleidskant.

Wat betreft de omgevingsanalyse, heeft DCO aangegeven dat ze dit niet kunnen leveren. EIEN is

hier mee bezig en kijkt of er raamovereenkomsten zijn hiervoor.

Sprint

a. Huidige

Er gaat vandaag een tussenrelease uit. Met maatregelen en NICE data. Verder is de privé portaal
als sinds dinsdag live. We zaten gisteren 10 min. van RIVM af. Als die 10 minuten heel stabiel

zijn/blijven, willen we dit wellicht naar buiten toe communiceren m.b.v. tweet of LinkedIn bericht.

7 januari: De toplaag is echt onder voorbehoud van het CMS en het alternatieve design. We

moeten er serieus rekening | uden dat het niet op 7 januari gaat lukken, we lopen al iets

achter op schema rami [seer aan dat dit wel een prioriteit blijft, maar dat het wel af

moet zijn voordat het naar live kan gaan.

Ook de GGD teststraten info via privéportaal gaat 7 januari. Dit wordt niet als open data gedaan,
maar wel via de VWS privé portaal. De komende weken moet hier nog wel acties op worden

ondernomen. Naast dat we van mail naar privé portaal gaan, gaan we ook van wekelijkse data

naar dagelijkse data. Deze data zal ooit wel als open data gepubliceerd worden, als GGD aan RIVM

een groot CoronIT document gaat leveren. Omdat het nu niet open data is moet wel goed in de

verantwoording dit worden uitgelegd.

Er staan ook aantal voorbereidingen op de planning. BE cert aan dat de wensenlijst op dit

moment te groot is voor de capaciteit van het informatieanalyse team. We willen voor dit team nog

3 mensen gaan werven.

BEoeeft aan dat de explainers stukjes wel bij communicatie op de planning staat maar dat dit

niet op de sprintplanning staat. De feature is bij FE wel bekend, maar dit kan pas mee bij een

nieuwe CMS.

b. Volgende
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11 januari zal er een volgende sprintoverleg plaatsvinden.

Vijfhoek overleg terugkoppeling

Vandaag was het vijfhoekoverleg afgelast. Op 7 januari gaanIEE r= slag maken op de

strategie en de sheets. De week erna is iedereen weer bijeen voor het overleg. In de week van 7

januari gaan zij ook nog afstemmen metjEEEEwat hij meeneemt naar PDC brede

strategieoverleg.

Update over het vijfhoeksoverleg zal eerst naar [EMER Nen|JEREZgworden verstuurd. Zij sluiten

niet direct aan bij het eerstvolgende overleg.

Retro (reflectie teams)

Backend heeft een stuk meegestuurd en ligt deze toe.

pegeeft aan dat ze vooral willen weten

wat de rest van het stuk vindt. Er zijn namelijk dingen uitgekomen die teambreed gelden. Een van

die punten is bijvoorbeeld het Trello gebruik. Deze wordt niet continu gelipdatet wat voor

onduidelijkheid kan zorgen. Ze geven aan dat het wellicht fijn is als er voor iemand een rol kan

worden vrijgespeeld die dit bijhoudt.

Daarnaast zal er 1 plek moeten komen waar de algehele waarheid is. Communicatie geeft aan dat

ook zij op zoek zijn naar een alternatieve manier om dingen bij te houden. Een word bestand

werkt op dit moment niet voldoende nog.

Een scrummaster beheert het bord en tijdens een dagstart worden dan alle tickets aangepast en

opgepakt. Er is een discussie of dit de juiste oplossing is. Wellicht is het een kwestie van elkaar

scherp houden op het updaten hiervan. Er wordt voorgesteld dat alle teams (data, FE, BE) bij
elkaar moeten zitten om hierover te raten. [EXER stelt voor dat hij ook aanschuift. AP

Piket

Piketrooster wordt nog iets aangepast en rondgestuurd. AP

Voor de data kant aan het RIVM is ook een piket. gaat EE helpen herinneren dat piket
naar [BEE wordt gestuurd. AP

I
bij RIVM navragen of ze ook een ander piketrooster hebben voor beleidsvragen. AP

IEEE: FFD) kunnen de dagrelease doorzetten. Ze krijgen hier morgen uitleg over.

BE raat zich af hoe laat communicatie klaar moet zijn in lokalise wil het met de dagupdate

meegaan. EEE] gaat dit uitzoeken. ar BEY


